



**YUKON  
CANADA**

**MINISTERIAL ORDER 2022/50  
HIGHWAYS ACT**

Pursuant to section 3(1) of the *Highways Act*, the Minister of Highways and Public Works orders

1 The members of the public service employed in the following positions in the Compliance Monitoring and Inspections Branch, Department of Energy, Mines and Resources are appointed as enforcement officers to exercise the powers of an enforcement officer under sections 26 and 32.1 of the Act and to enforce sections 21, 22, 25, 27, 28 and 35 of the Act and subsections 3(1) and 4(1) of the *Highways Regulation*

- (a) Manager of Program Standards and Partnerships;
- (b) Manager of Major Mines and Monitoring; and
- (c) Head of Major Mines and Monitoring; and
- (d) Assistant Natural Resource Officer.

Dated at Whitehorse, Yukon,

September 12<sup>th</sup>, 2022

*Minister of Highways and Public Works / Ministre de la Voirie et des Travaux publics*

**ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2022/ 50  
LOI SUR LA VOIRIE**

Le ministre de la Voirie et des Travaux publics, conformément section 3(1) de la *Loi sur la voirie*, décrète :

1 Les fonctionnaires qui occupent les postes suivants à la Direction des Inspections et suivi de la conformité du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources sont nommés agents d'application de la loi pour exercer les pouvoirs d'un agent d'application de la loi en vertu des articles 26 et 32.1 de la Loi et faire appliquer les articles 21, 22, 25, 27, 28 et 35 de la Loi et les paragraphes 3(1) et 4(1) du *Règlement sur la voirie* :

- a) gestionnaire, Normes de programmes et partenariats;
- b) gestionnaire, Grandes mines et Surveillance de l'environnement;
- c) responsable, Grandes mines et Surveillance de l'environnement;
- d) agent des ressources naturelles adjoint.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le septembre 12 2022